

R2. Reservation mot styrelsens förslag till beslut på M2

Jag vill reservera mig mot distriktsstyrelsens svar på motionen till fördel för att istället ställa sig bakom en höjning till en 25 procentig nivå från nuvarande 15 procent nivå.